To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 28–01–2021 01:38:26 PM Subject: Other Material Information OFFTECHOLDING GROUP PLC announces the occurrence of the following material event: Material Event Date of event: 26–01–2021 Other	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: 28-07-2021 01:38:26 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة مجموعة أوفتك القابضة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة: الحدث الجوهري تاريخ الحدث الجوهري: 26-01-2021
Based on the instructions we would like to inform you that OFFTEC Holding Group has fully acquired WATCO as of 26/01/2021, the Group's management believes in this business activities as promising future and the possibility of expansion and diversification in the group's business, which will contribute to increase the Group's net profit.	استنادا لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، نود اعلامكم بأن شركة مجموعة أوفتك القابضة قد استملكت شركة محور العالم
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Fares Hakim Position: Board secretary	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Fares Hakim المنصب: أمين سر المجلس